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Θεσσαλονίκη, 03/07/2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

Προς: Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών
Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ: «Φρεάτια καλυμμένα με λαμαρίνες στα Διαβατά Θεσσαλονίκης»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα  με  τοπικό  δημοσίευμα  ηλεκτρονικού  τύπου,  της  15ης Ιουνίου  2020  και
καταγγελίες  κατοίκων  της  περιοχής,  στη βοηθητική  οδό  της  Εγνατίας,  στο  ύψος  του
κόμβου Διαβατών Θεσσαλονίκης, έγιναν εργασίες ασφαλτόστρωσης στο κομμάτι που είχε
το μεγαλύτερο σχετικό πρόβλημα. Αυτό,  όμως,  που προκαλεί  εντύπωση είναι,  πως τα
φρεάτια είναι καλυμμένα με πρόχειρες λαμαρίνες, αφού οι κλοπές των κανονικών μασίφ
μεταλλικών καπακιών το προηγούμενο διάστημα ήταν πάρα πολλές και προς το παρόν, οι
εν λόγω λαμαρίνες δεν έχουν αντικατασταθεί.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε να αντικαταστήσετε άμεσα τις πρόχειρες λαμαρίνες στα φρεάτια της ως άνω
περιοχής,  με τα προβλεπόμενα μεταλλικά καπάκια,  ώστε να μην κινδυνεύουν,  τόσο οι
πεζοί, όσο και οι οδηγοί αυτοκινήτων, που διασχίζουν τον παραπάνω αναφερόμενο δρόμο;

Ο ερωτών Βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος
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